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Actielijst 

 Er is een avond geweest waarbij OR en MR leden gezamenlijk hebben gesproken 
over communicatie en ouderbetrokkenheid. 

 Er is contact geweest met de gemeente Aa en Hunze over zonnepanelen, helaas is 
hier voorlopig geen budget voor beschikbaar.  

 
Dobberalia 13-10-2017 
Niké neemt het draaiboek door met de aanwezige OR-leden.  
 
Evaluatie avond4daagse 
De organisatie was prima, iedereen was over het algemeen tevreden. De finish plek en de 
plek voor de bloemenhulde moet duidelijker. En er moet meer als groep gelopen worden, 
ook de laatste avond het stuk naar school. Onderweg moet de begeleiding er voor zorgen 
dat er op elkaar gewacht wordt. Je loopt als groep! De begeleiding moet een duidelijke 
instructie mee krijgen: luister naar de leidinggevende ouder! 
Het zou handig zijn als de speaker die de groep laat vertrekken dit per groep doet. Dus 
eerst alle lopers 5 km zonder school, dan OBS de Dobbe en dan OBS het Kompas, om 
maar een voorbeeld te noemen.  
 
Evaluatie communicatie overleg OR/MR 
De conclusie is dat de communicatie duidelijk moet zijn. Volgend jaar zou er misschien 
een interactieve ouderavond georganiseerd kunnen worden. 
Het open huis was een van de punten die uit het overleg naar voren kwam. Deze avond is 
erg goed bezocht, de kinderen waren zeer enthousiast, leuk om te zien. 
We hebben uitgebreid gesproken over het ouderportaal versus briefjes meegeven. We 
besluiten dat het ouderportaal duidelijk genoeg is. Het merendeel van de ouders leest de 
berichten. Als de ouders niet op het ouderportaal kijken, kom je weer bij het punt 
ouderbetrokkenheid/ouderparticipatie uit. De verantwoordelijkheid ligt bij de ouders. Krijg 
je geen mail van het ouderportaal, neem dan even contact op met Diet. 
 
Zakelijke ouderavond 
Hoe geven we invulling aan deze avond? Vorig jaar kwamen er geen extra ouders, 
behalve de ouders in functie. We gaan het dit jaar toch weer met een presentatie 
proberen. Het voorstel is om de muziekdocent van de vrijdagmiddag te vragen. We 
plannen 29 november om 20.00 uur als datum.  
 
Luizencontrole 
Omdat niet alle luizenmoeders op woensdag kunnen zal de eerstvolgende luizencontrole 
op dinsdag plaatsvinden. 
 
Stand van zaken financiën 
Ferdy licht de stukken toe.  
 


